



COVID-19: The World Bank Office in Belarus is Functioning

Following precautionary measures of the Government of Belarus regarding the COVID-19 virus pandemic, the World Bank Belarus office is now closed. While the team is now working remotely and missions have been suspended, full business continuity is maintained, and we continue to provide support to our counterparts by phone and online.

For any urgent queries, kindly contact on weekdays from 9:00 AM through 6:00 PM Alina Gres, Executive Assistant at: +375 17 359 1954 or: agres@worldbank.org.

Представительство Всемирного банка в Республике Беларусь функционирует

Согласно мерам Правительства Республики Беларусь по противодействию эпидемии коронавируса COVID-19, Представительство Всемирного банка в Беларуси закрыто. Однако сотрудники Всемирного банка продолжают работать дистанционно и поддерживается полная непрерывность деятельности. Мы продолжаем оказывать поддержку нашим партнерам онлайн и по телефону.

По любым срочным вопросам просьба обращаться в рабочие дни с 9:00 до 18:00 к Алине Гресь, ассистенту, по телефону +375 17 359 1954 и электронной почте agres@worldbank.org.